
TŘEBSÍNSKÉ ZVONĚNÍ 2021 

Od kamarádky Terky, která je ve skupině Schovanky slečnou, která má ránu, jsem se 

po koncertě, který byl jako každý rok v KD Barikádníků, dozvěděla, že budou hrát i na 

festivalu Třebsínské Zvonění, což byla jednodenní akce. 

Vzhledem k tomu, že už vím, že mezi lidmi, poslouchajícími country hudbu je spousta 

ochotných a sociálně vnímavých lidí, byla jsem odhodlaná jet i sama. Ale na moji 

prosbu o doprovod zareagovala kamarádka Zuzka, což je dcera lidí, které znám přes 

naše předchozí fenky a ta na to kývla. 

Vysvětlila jsem jí, že cesta bude jednoduchá, že jí mají napsanou na webu a trasa 

začíná autobusem jedoucím kousek od nás. Byly jsme už skoro domluvené, když 

Zuzka po pár dnech poslala zprávu, že nás tam její skvělá maminka vezme autem. 

Byla jsem trošku zklamaná, že festival nebude trempíkovský i pokud jde o cestu, ale 

na druhou stranu jsem byla za cestu autem ráda, protože předpověď počasí, stejně 

jako na celý víkend nebyla bez kapek a vzhledem k tomu, že jsme plánovaly po 

skončení akce jet festivalovým autobusem zpátky, byla vidina možnosti pro schování 

fajn. Naplánovaly jsme to tak, že na místo dorazíme na 15:00 hod., protože Zuzka by 

díky svému dlouhodobému zdravotnímu stavu celou akci, která byla od 12:00 

nezvládla. 

Festival jako takový byl super. Pacifik mi připomněl písničku z tábora turistického 

oddílu, na který jsem chodila na 1. stupni ZŠ, což byla fajn vzpomínka. Nejvíc jsem si 

ale užila vystoupení mých kamarádek Schovanek, a to i tancem se Zuzkou, no a 

skupinu Taxmeni jsem si taky vychutnala, protože ty svými hity též nikdy nezklamou. 

Je pravda, že ten rok každá taková akce měla smutnou atmosféru ve vzduchu, protože 

jsme při ní vzpomínali na dobrého člověka i muzikanta a prima kapelníka zmíněného 

Pacifiku pana Tonyho Linharta, který nám všem na muzikantském poli bezpochyby 

schází, i přesto, že je pořád s námi v našich srdcích. 

Protože fesťák neměl žádnou pauzu, v jednu chvíli se mnou Zuzka šla obejít místní 

stánky, abych případně mohla pořídit nějaké dárky a sobě něco na mls, což se taky 

stalo. 

Závěrem bych ráda pozdravila milé slečny od stánku centra Bazalka, paní Faladovou 

– známou z pražské kavárny Fakt Café a na neposledním místě posílám pozdrav 

Zuzce zvané Levandulová od zdraví prospěšnému stánku. A další a další milé lidi, 

které jsem tam potkala. 

Když se mi poštěstí sehnat doprovod a budou na play listu pro mě zajímavý interpreti, 

ráda si někdy tuto akci zopakuju. 

 

Vaše Petra 

V Praze 10. 8. 2022 

https://www.trebsinskezvoneni.cz/
https://www.faktcafe.cz/

